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The Sub-Post Office at Fleet Stationery, Triq Testaferrata, Ta’Xbiex XBX 1402, will be closed 
for business between the 11th and 18th August 2012, both days included.  During this closure 
the public may wish to avail itself of postal services provided from the Gzira Post Office 
situated in 21, Pjazza Meme Scicluna, Gzira GZR 1120. 

 
 
 
Is-Sub Uffiċċju tal-Posta li jinsab fi Fleet Stationery, Triq Testaferrata, Ta’ Xbiex XBX 1402 se 
jkun magħluq mill-11 sat 18 t’ Awwissu 2012. F’dan il-perjodu l-pubbliku jista’ jagħmel użu 
mill-Uffiċċju Postali li jinsab f’ 21, Pjazza Meme Scicluna, Gzira GZR 1120. 

 

  

 
 


